
Ympäristölautakunta § 8 16.02.2022
Kuntayhtymähallitus § 33 30.03.2022

Ympäristöterveydenhuollon maksutaksan päivitys 2022

156/11.02/2016

YMPLTK § 8 Peruspalvelukuntayhtymä Selänteen hallitus on hyväksynyt nykyisen
ympäristöterveydenhuollon maksutaksan 22.4.2021 (§ 59). Taksaa on syytä
päivittää terveydensuojelulain (763/1994) ja elintarvikelain (297/2021)
muutosten vuoksi.

Ympäristöterveydenhuollossa aletaan periä valvonnan perusmaksuja
terveydensuojelulain mukaisilta ilmoituksenvaraisilta toiminnoilta sekä
kunnan valvonnassa olevilta elintarvikehuoneistoilta vuoden 2022
ensimmäsen vuosineljänneksen aikana. Perusmaksujen lisäksi toteutuneesta
valvonnasta peritään edelleen maksut taksan mukaisesti.
Valvontahenkilöstön työtunnin hinta on edelleen 60 €.

Elintarvikelain muutoksen myötä elintarvikevalvontasuunnitelman
mukainen näytteenotto kuuluu jatkossa perusmaksuun ja
elintarviketoiminnan lopetusilmoituksesta peritään jatkossa maksu.

Selänteen ympäristöterveydenhuollon taksa on päivitetty lakimuutosten ja
Kuntaliiton ympäristöterveydenhuollon mallitaksan 2021 mukaiseksi.
Muutokset on merkitty liitteenä olevaan taksaan punaisella fontilla.

Selänteen perussopimuksen 8 §:n mukaan yhtymähallitus päättää maksuista
ja korvauksista. 

(Valmistelija: Ympäristöjohtaja Sanna Räty, p. 040 3008 270)

Ehdotus:  Ympäristöjohtaja: Ympäristölautakunta esittää kun ta yh ty mä hal li tuk sel le
ympäristöterveydenhuollon maksutaksan hy väk sy mis tä liitteen mukaisena. 

Taksan hyväksymispäätös esitetään täytäntöön pantavaksi mahdollisesta
muu tok sen haus ta huolimatta ja taksa voimaan tulevaksi, kun kun ta yh ty mä-
hal li tus on sen hyväksynyt.

Päätös: Hyväksyttiin.

KYHALL § 33 

Ehdotus: Va. kuntayhtymän johtaja:  Yhtymähallitus hyväksyy ym pä ris töterveyden-
huol lon maksutaksan liitteen mukaisena 30.3.2022 alkaen.

 Päätös pannaan täytäntöön, kun pöytäkirja on tarkistettu ja allekirjoitettu.



Päätös: Hyväksyttiin yksimielisesti.

 Talous- ja henkilöstöjohtaja Seija Kärkkäinen ja terveys- ja van hus pal ve lu-
joh ta ja Hannele Koski olivat asiantuntijajäseninä paikalla tämän asian
käsittelyn ai ka na. 


